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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 6 mei 2024

IR 4 2024_IP_00029 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Dit kan je 
moeilijk  minimaliseren als een subjectief  "onveiligheidsgevoel "

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
26 april 2024 14:52

Toelichting:
Onze fractie heeft al enkele malen, o.a. via interpellaties, aan het bestuur gevraagd om actie te 
ondernemen tegen overlast, dealen enz.
Er werden stappen gezet maar het probleem werd al te gemakkelijk weggewuifd en afgedaan 
als een "onveiligheidsgevoel". 
Het voorstel van onze fractie om een overlast-team in te zetten was, volgens de burgemeester, 
niet realiseerbaar. De burgemeester stelde te weinig middelen ter beschikking te hebben. 
Onze fractie denkt dat deze problematiek prioriteit dient te krijgen. Op zo'n momenten dien je 
durven te handelen en middelen inzetten.
Wij stellen vast dat het van kwaad naar erger evolueert.
Spijtig genoeg, deed er zich een massale vechtpartij van een 100-tal jongeren voor, vlak na 
schooltijd, op maandag 22 april. aan het station. Drie jongeren waren zwaargewond. 
Gaat het bestuur het probleem nu echt als "ernstig" beschouwen en niet afdoen als een gevoel 
van onveiligheid ?
Gaat het bestuur inzetten op een overlast-team zodat er snel kan geschakeld worden ?
Welke initiatieven werden al genomen ?



1/1

Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 6 mei 2024

IR 5 2024_IP_00030 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Geen 
stemplicht wel stemrecht voor de lokale verkiezingen in oktober. Gaat de 
stad Geel het de kiezer aantrekkelijk maken om te gaan stemmen ?

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
26 april 2024 22:35

Toelichting:
Voor de lokale verkiezingen van dit jaar is er geen opkomstplicht meer. 
Het is belangrijk om het voor de kiezer aantrekkelijk te maken om te gaan stemmen. 
Nu verloopt dit zeer centraal.. Er zijn eigenlijk weinig stemlocaties.
In bijvoorbeeld Nederland worden kiezers gestimuleerd om te gaan stemmen. Daar kan je 
gaan stemmen op veel meer stemlocaties en op originele plaatsen ( kerken, treinstations, 
musea, ...°
Gaat Geel ook een stap in die richting ?
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IR 6 2024_IP_00031 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Vechtpartij 
station

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
28 april 2024 9:15

Toelichting:
Maandag 22 april werd onze stad geconfronteerd met een ernstig incident met jongeren aan 
het station. Dit soort geweld is onaanvaardbaar. 
Het heeft vele Gelenaars diep geraakt. Het zorgde ook voor grote ongerustheid en angst bij 
jongeren en hun ouders. Mensen willen geen conflict en verdeling maar verbinding, respect en 
waardering.
Wij willen ons niet onveilig voelen en verwachten van onze stad dat er duurzame maatregelen 
genomen worden om de leefbaarheid te verbeteren en te investeren in samen-leven.
Ik heb alle respect voor ‘t Origineel, de Geelse koepel voor verenigingen die een positieve 
bijdrage leveren aan samenleven in diversiteit, die 2 dagen na het incident een dialoog tussen 
ouders, politie en straathoekwerker organiseerde om in gesprek te gaan over wat ouders 
kunnen doen met hun ongerustheid, bezorgdheid en angst. 
Het onderzoek moet nu gebeuren door de politie. Daar zullen zeker lessen uit getrokken 
kunnen worden. 
Er zijn ook maatregelen die de stad nu al kan nemen.
Ik lees in de officiële communicatie van de stad dat er al heel wat initiatieven zijn genomen 
om in te zetten op veiligheid: 
    • Geel zal het cameranetwerk verder uitbreiden
    • Politiezone maakt gebruik van bodycams
Dat zijn 2 maatregelen die nuttig zijn om daders te kunnen opsporen maar niet om een 
volgend incident te voorkomen. Ik betreur dat ik nergens maatregelen lees die inzetten op 
preventie.
Wat zal de stad nog meer doen om dergelijke incidenten in de toekomst te voorkomen?
Wat kan de stad nog meer doen aan de preventiezijde?
Wanneer zullen er eindelijk extra straathoekwerkers aangeworven worden?



1/1

Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 6 mei 2024

IR 7 2024_IP_00032 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Monitoring 
tonnageverbod Winkelomheide

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
28 april 2024 9:40

Toelichting:
Als reactie op het ingevoerde tonnageverbod in de dorpskern van Meerhout werd op de 
gemeenteraad van 27 maart ook een tonnageverbod ingevoerd voor de dorpskern van 
Winkelomheide. 
Dat is een goede maatregel want het is niet meer dan logisch dat zwaar vrachtverkeer geweerd 
wordt in dorpskernen. We vingen de voorbije weken wel signalen op van bewoners van de 
Koning-Albertstraat die bezorgd zijn dat er zwaar vrachtverkeer naar hun straat zal uitwijken. 
Voor vrachtverkeer dat van de ring richting de E313 rijdt zal dit wel meevallen, maar in de 
omgekeerde richting zou men de Koning-Albertstraat wel degelijk als sluiproute kunnen 
gebruiken. Op de vorige gemeenteraad werd vermeld dat men de situatie zou opvolgen. 
Vandaar onze volgende twee concrete vragen:
1) Op welke manier/ wanneer wordt de mogelijke extra overlast voor de Koning-Albertstraat 
en omgeving gemonitord?
2) Als blijkt dat er inderdaad extra overlast zou zijn door zwaar doorrijdend vrachtverkeer in 
de Koning-Albertstraat, zal deze straat dan ook worden opgenomen in het tonnageverbod?
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IR 8 2024_IP_00033 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Gebreken in 
de nieuwe sociale woningen van de Vidse

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Griet Smaers

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 7:26

Toelichting:
In 2019 heeft de PVDA samen met de sociale huurders van de Vidse actie gevoerd om de 
kwaliteit van de woningen van LeefGoed aan te kaarten. (toen nog de Geelse Huisvesting) 
De verhalen waren niet fraai. Het ging over vocht en schimmel en scheuren in de muren. Over 
verwarmingen die stuk gaan in de winter, en de lange wachttijden vooraleer die gerepareerd 
werden.
Gelukkig zijn er in de Vidse ondertussen nieuwe sociale woningen gebouwd. Toch werden 
wij tot onze verbazing opnieuw gecontacteerd door bewoners van deze nieuwbouw. Ook nu 
zijn er gebreken. Ook nu zijn er klachten over de manier waarop met gebreken wordt 
omgegaan. Het gaat over slecht werkende verluchtingssystemen die altijd aan moeten staan 
maar ongevraagd automatisch op de hoogste stand springen waardoor er ijskoude lucht in de 
woningen wordt geblazen, barsten in ramen, geuroverlast van de waterputten, kapotte 
toiletbrillen bij oplevering,...  Er bestaat wel een klachtenformulier waar je zulke problemen 
kunt melden. Maar daarna is het vaak wachten en wachten en nog eens wachten. De kapotte 
toiletbril werd pas maanden later vervangen. De bewoonster moest het in tussentijd doen met 
een toiletbril die aaneen hing met duct tape. Ook de communicatie met de werfleider zou vaak 
heel erg moeizaam verlopen. 
Concreet zouden wij graag een antwoord zien op volgende vragen:

• Is er een overzicht van alle binnengekomen klachten en gebreken? Zijn jullie op de 
hoogte van de soms lange wachttijden om de gebreken te verhelpen? Ligt dit aan een 
personeelstekort? Hoe kan dit voorkomen worden?

• Zijn jullie op de hoogte van de communicatieproblemen tussen de werfleider en de 
bewoners? Hoe gaan jullie dit proberen te verbeteren? Moet hij het aanspreekpunt zijn 
voor de bewoners?
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IR 9 2024_IP_00034 Interpellatie van raadslid Marleen Verboven: 
Gheelamania

Interpellatie

Indiener(s):
Marleen Verboven,            Onafhankelijk (MV)          

Gericht aan:
Pieter Cowé, Nadine Laeremans

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 8:14

Toelichting:
15 mei is in aantocht, de pleeggezinnen worden bijna in de bloementjes gezet en de eerste 
voorbereidingen voor Gheelamania 2025 zijn vermoedelijk al volop in gang. Met het 
Unescoverhaal in ons achterhoofd wordt er gedacht aan een nog grotere beleving van de 
vijfjaarlijkse optocht en spektakel.
Mijn vragen aan het college zijn:
Gaan de voorbereidingen van Gheelamania, repetities en decoropbouw nog door in het Engels 
Kamp?   
Hoe zit het daar met de staat van de gebouwen en zijn de verzekeringen voor onze 
vrijwilligers in orde voor die plaats?
De naaisters die het beste van zichzelf geven in de kelder van de bib zijn die daar verzekerd 
en als zij thuis werken, is daar ook iets voor voorzien?
Is er een aangepast calamiteiten plan voor de kelderafdeling van de bib en archief?
Is er al een nieuwe inspectie geweest van de brandweer? De laatste inspectie dateert van 
vorige legislatuur denk ik?
Is het niet beter de naaisters en pasafdeling ergens te zetten waar beter licht en luchtventilatie 
is?
De stockage van de kleding is die reglementair? Zoals in de technische ruimte?
Over hoeveel kledingstukken spreken we nu al, elk jaar komen er bij?
Wat is de kostprijs van de garderobe in totaal, wetende dat alleen de aankoop van de stoffen 
vorige editie rond de 120K was?
Hoe zit het met de opbrengst van verhuur van deze kledingstukken?
Is het mogelijk om met de gemeenteraad de kelder te bezoeken?
Kunnen wij schriftelijk de kosten en opbrengsten van vorige Gheelamania krijgen inbegrepen 
alle werkuren van ons stadspersoneel zowel van de vrije tijd als van het stadsmagazijn?
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IR 10 2024_IP_00035 Interpellatie van raadslid Marleen Verboven: Wat 
brengt de toekomst voor het stationsplein?

Interpellatie

Indiener(s):
Marleen Verboven,            Onafhankelijk (MV)          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 9:02

Toelichting:
In het stadsmagazine van deze maand schrijft de burgemeester dat er op het 
stationsplein enkele ingrepen gaan gebeuren in afwachting van de grondige herinrichting.
Worden de omwonenden nu blij gemaakt met nieuwe beplantingen, enkele bankjes en wat 
nieuwe groenborders?
De stad heeft in 2018  al een projectfiche gemaakt van een tijdelijke herinrichting van het 
stationsplein, zelfs met een uitvoeringsdatum.
"Gelet op de aanzienlijke omvang van dit deelproject van het grotere 'Project herontwikkeling 
stationsomgeving Geel' werd ervoor gekozen om hiervoor een projectfiche op te maken en om 
deze voor te leggen aan het MAT en aan het schepencollege. Na goedkeuring hiervan kunnen 
de betrokken diensten verdere stappen zetten voor de uitwerking van de visie tot een 
uitgewerkt inrichtingsplan en de nodige budgetten voorzien voor een uitvoering in 2019.
April 2019 oplevering vernieuwd stationsplein ( 100K)
We lezen opnieuw in 2021 in een collegedossier dat er een tijdelijke herinrichting  ging 
gebeuren, weer niets!
Er zijn al verschillende plannen op tafel gelegd, besproken, beslist en in de vuilmand 
gedumpt.
Tijdens bijeenkomsten gaven de buurtbewoners aan dat de inrichting van het stationsplein 
veel te wensen overlaat en dat de stad geen 10 jaar zou mogen wachten om hier iets aan te 
doen. (2016)
Wat is er nu zo moeilijk aan een TIJDELIJKE herinrichting?
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IR 11 2024_IP_00036 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Vrije 
zwemzones: het kan nu, dus ...

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Nadine Laeremans

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 10:51

Toelichting:
Op 23 februari versoepelde de Vlaamse regering niet alleen de VLAREM-regels voor het 
inrichten van open zwemlocaties met toezicht, maar creëerde ze ook een nieuwe categorie: de 
vrije zwemzone, waar je gewoon op eigen verantwoordelijkheid en zonder toezicht kunt 
zwemmen. Aan die vrije zwemzones zijn drie haalbare voorwaarden verbonden: 
een risicobeoordeling, een reddingsboei en het meten van de waterkwaliteit (tenzij de 
Vlaamse Milieumaatschappij dit doet). Vrije zwemzones worden naar eigen inzicht aangeduid 
door de lokale overheid.
Steden en gemeenten die ervoor gaan, kunnen hun inwoners nu dus de kans geven om 
verkoeling te zoeken in open water. Uit uw antwoord op onze eerdere interpellatie over dit 
onderwerp, leidden wij af dat het stadsbestuur deze mogelijkheid inderdaad wil voorzien en 
naar geschikte locaties heeft gezocht. De behoefte daaraan is groot in Geel, zeker na de 
sluiting van het openluchtzwembad.
Wat is de stand van zaken momenteel? In welk(e) open water(s) zal de Gelenaar deze zomer 
vrij kunnen zwemmen?
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IR 12 2024_IP_00037 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: De ramp van 
Stelen (zoveelste vervolg)

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 11:05

Toelichting:
Ondanks herhaaldelijk aandringen zijn de flanken naast de rijweg aan de brug van Stelen nog 
altijd niet opnieuw beplant. Daarmee staat onomstotelijk vast dat de Vlaamse Waterweg zijn 
vergunning om die brug te kunnen verhogen, niet heeft nageleefd. Het herbeplanten was daar 
namelijk een voorwaarde van. Ook beneden aan de talud werd schade aangericht die hersteld 
moet worden.
Het wordt hoog tijd dat er actie ondernomen wordt. Wat zal het stadsbestuur doen? De 
Vlaamse Waterweg (of de aannemer) in gebreke stellen of zelf voor nieuwe beplanting 
zorgen?
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IR 13 2024_IP_00038 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Een 
Zeggeconferentie après la lettre

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
30 april 2024 11:31

Toelichting:
Er was een tijd dat het stadsbestuur beweerde mee te gaan in het voorstel van de Brugpartij 
om een 'Zeggeconferentie' te organiseren, waarop alle betrokkenen op basis van 
wetenschappelijke feiten naast een oplossing voor de verdroging van het natuurreservaat ook 
naar een duurzamer samenleven van landbouw en natuur zouden zoeken. Dat initiatief werd 
echter nooit genomen, officieel omdat men de resultaten afwachtte van de eco-hydrologische 
studie over het gebied, die al sinds 2020 in de maak was. Die studie is nu klaar en in de 
landbouwzone ten noorden van de Roerdompstraat is al enige tijd een en ander aan het roeren. 
We zien nu (in alle stilte) ter plaatse al een aantal evoluties die vooruitlopen op de acties die 
op basis van die studie zullen worden genomen, ook al is de 'Task force' die deze acties moet 
uitvoeren nog niet samengesteld.
Wat ons betreft hoeft er geen Zeggeconferentie meer gehouden worden, al was het maar 
omdat er op 14 juni een bijzonder evenement wordt georganiseerd. Op initiatief van Interreg 
ADMIRE en het Veenplatform Vlaanderen-Nederland is er dan een 'Veendag' met o.a. 
sprekers van de universiteiten van Leuven en Nijmegen, van het bureau dat de eco-
hydrologische studie heeft uitgevoerd en mensen van de Vlaamse Landmaatschappij. Het zal 
zeer concreet gaan over de waterhuishouding, de waterzuivering, de broeikasmetingen en de 
bio-diversiteitsmonitoring van het natuurgebied, alsook over de samenwerking met de 
landbouwers die nodig is om het gebied opnieuw in harmonie te krijgen. Men zou dat een 
mini-Zeggeconferentie kunnen noemen.
Wij willen deze Veendag zeer warm aanbevelen bij het stadsbestuur en onze collega's van de 
gemeenteraad. Daarnaast hadden wij graag vernomen hoe het stadsbestuur staat tegenover de 
resultaten van de eco-hydrologische studie en hoe het de verdere uitwerking van een 
oplossing ziet, met een door de Vlaamse Regering samengestelde Task Force.


